



AVEDA禮遇
AVEDA privileges

條款及細則：

1. 禮遇期由即日起至 2024 年 12 月 31 日。
2. 生日禮遇只限於生日月份使用，供應期由即日起至 2025 年 4 月 30 日。
3. 此等禮遇適用於所有香港 AVEDA 分店 (銅鑼灣崇光百貨專櫃除外)，享用禮遇前必須出示 SUPREME e-ID 並登記成為 AVEDA 會員。
4. 須提前致電店舖或專櫃預約，以享用療癒護理服務。
5. 此等禮遇不可與其他推廣優惠同時使用，亦不可兌換現金、消費額或其他服務。
6. 每位顧客只限享用此禮遇乙次，先到先得，額滿即止。
7. 優惠換領頁面上的「確認」按鈕須由店內職員代為按下，如顧客自行導致換領券變更為「已換領」狀態，將不獲補發。
8. 如有任何爭議，SUPREME 及俊思集團保留最終決定權。

Terms and conditions：

1. Offer period is from now until 31 December 2024.
2. Birthday privilege is valid during the birthday month, and the promotional period extends from now until 30 April 2025.
3. These privileges are applicable to all AVEDA stores in Hong Kong (except CWB SOGO counter). Prior to enjoying the privileges, customers must present their SUPREME e-ID and register as a member of AVEDA.
4. To avail a ritual service at AVEDA, prior reservation is required.
5. These privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers and cannot be exchanged for cash, credit or other services.
6. Each customer can enjoy these privileges once only, on a first-come, first-served basis while stocks last.
7. The “confirm” button on the redemption page must be pressed by an AVEDA staff member. If customers press the “confirm” button, the digital coupon cannot be redeemed or re-issued.
8. In case of any dispute, the decision of SUPREME and ImagineX Group shall be final.